



New Ramses College



14 Lotfy El Saied St. Ghamra - Cairo



Tel.: +202 24 452 734 +202 24 453 444  
+202 24 452 635 +202 24 453 427

القاهرة في 2025/11/19

السادة أولياء الأمور الكرام

تحية طيبة وبعد ///

وردت إلينا بعض الاستفسارات بشأن بقاء الطلاب فترة في ساحة الانتظار صباحًا بالرغم من وصولهم في تمام الساعة 7:40. ونود أن نوضح لحضراتكم ما يلي:

إن المواعيد الرسمية للمدرسة تبدأ الساعة 7:30 صباحًا، وتبدأ الطوابير في الساعة 7:35، وتشمل أربع طوابير مرتبة كالتالي:

1. طابور القسم الدولي (ابتدائي وإعدادي)

2. يليه طابور القسم اللغات (ابتدائي وإعدادي)

3. طابور رياض الأطفال – دولي

4. طابور رياض الأطفال – لغات

يستمر اصطفاف الطوابير من 7:35 حتى 8:15 صباحًا، وخلال هذا الوقت لا يُسمح بمرور الطلاب أو مقاطعة الطوابير حفاظًا على الانضباط وسير اليوم الدراسي بشكل منظم.

وبالتالي، فإن الطلاب الذين يصلون بعد الساعة 7:40 يطلب منهم الانتظار إلى حين انتهاء الطوابير.

نرجو من حضراتكم الحرص على وصول أبنائكم إلى المدرسة بحد أقصى 7:40 صباحًا دعمًا للانضباط واحترامًا لأنظمة المدرسة.

مع خالص التقدير والاحترام،

Dear parents,

We have received several inquiries regarding students being held in the waiting area in the morning, despite arriving at 7:40 a.m. We would like to clarify the following:

The official school day starts at 7:30 a.m., and morning lines (assemblies) begin at 7:35 a.m. There are four lines arranged as follows:





New Ramses College



14 Lotfy El Saied St. Ghamra - Cairo



Tel.: +202 24 452 734 +202 24 453 444  
+202 24 452 635 +202 24 453 427

1. International Department – Primary and Preparatory
2. Languages Department – Primary and Preparatory
3. International KG
4. Languages KG

The morning lines run from 7:35 a.m. to 8:15 a.m., and during this period, students are not allowed to pass through or interrupt the lines, in order to maintain discipline and ensure the smooth start of the school day.

Therefore, students who arrive after 7:40 a.m. must wait until the lines are finished.

We kindly urge all parents to ensure that their children arrive no later than 7:40 a.m., in support of maintaining discipline and adhering to the school's regulations.

With our sincere appreciation and respect,

College Director

Hala Toma

